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Vragen van het lid Schermers (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht
«Eén griepvaccinatie mogelijk
genoeg». (Ingezonden 16 september
2009)

1
Bent u bekend met het bericht: «Eén
griepvaccinatie mogelijk genoeg»1

waaruit blijkt dat nieuw onderzoek
heeft uitgewezen dat één vaccinatie
tegen de Mexicaanse griep
voldoende is om een volwassene te
beschermen, in plaats van de twee
vaccinaties waar tot nu toe vanuit
gegaan werd?

2
Wat is uw reactie op dit artikel? In
hoeverre is de Chinese situatie
vergelijkbaar met de Nederlandse?
Laat u onderzoeken of in Nederland
ook één vaccin afdoende zou kunnen
zijn? Wilt u daarbij betrekken
onderzoek naar de mogelijkheid om
te differentiëren naar specifieke
risicogroepen?

3
Wat gebeurt er met teveel bestelde
vaccinaties, als zou blijken dat één
vaccinatie inderdaad afdoende zou
beschermen?

4
Deelt u de mening dat de verkoop
van teveel bestelde vaccins, waarvan
zeker gesteld is dat deze niet
noodzakelijk zijn voor de Nederlandse
markt, goed zou zijn voor de

openbare gezondheid van de andere
landen, maar daarnaast ook een
relatieve meevaller op de
rijksbegroting kan opleveren? Zo ja,
bent u van plan om deze te koop aan
te bieden?

1 NOS, 11 september 2009.
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